

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL  
TEX.SB/177  
January 1977

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Reference under Article 9:3

Note by the Chairman

Attached is a reference under Article 9:3 by the Government of Hong Kong in which the TSB is requested to consider the supercession of a bilateral agreement between Canada and Hong Kong by the unilateral measures adopted under Article XIX of the GATT by Canada in November 1976. The enclosures referred to in the letter received from Hong Kong will be circulated to members as soon as they are received.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Recours aux dispositions de l'article 9, paragraphe 3

Note du Président

Les membres de l'OST trouveront ci-joint une lettre adressée à l'OST par le gouvernement de Hong-kong aux termes de l'article 9, paragraphe 3, pour lui demander d'examiner le remplacement d'un accord bilatéral conclu entre le Canada et Hong-kong par les mesures unilatérales prises par le Canada au titre de l'article XIX de l'Accord général en novembre 1976. Les annexes mentionnées dans la lettre de Hong-kong seront communiquées aux membres de l'OST dès réception.